

## 615 Tenth Avenue Building Construction Top-out

**New York, NY (February 19, 2019)** – XIN Development Group International along with Project Manager Kuafu Properties celebrated the top-out of the mixed-use luxury development at 615 Tenth Avenue in Hell’s Kitchen, Manhattan today. The Construction Manager LBG, and the Architect of Record, Marvel Architects joined the development team of XIN and Kuafu Properties. Additionally, they were joined by other design and engineering consultants who were critical to the project’s completion.

The 7-story building includes 92 luxury condos and 35,000+ square feet of retail space located along the full block front between 44th and 45th streets on 10th Avenue. Sales of the project will begin in Quarter 4 of 2019.

### 纽约 10 大道 615 号高端楼盘正式封顶

纽约时间 2019 年 2 月 19 日: 业主鑫苑国际和项目经理跨富地产公开宣布并庆贺纽约 10 大道 615 号高端楼盘的正式封顶。除了鑫苑和跨富地产，项目团队还包括作为施工监理的 LBG 集团和建筑师 Marvel Architects 以及其它对项目贡献极大地设计和工程顾问。

纽约 10 大道 615 号高端综合体坐落于 10 大道位于 44 街和 45 街之间的整片街区，项目包括旗舰零售和位于底商之上的高端住宅。该项目楼高 7 层，包括 92 套公寓和近 35,000 尺的零售空间。预计出售时间为 2019 年 4 季度。